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 Styrelseprotokoll 2023-11-09 
 Svenska Lapphundsklubben 
 Organisationsnummer: 816-000 5545 
 Plats: zoom 

 Närvarande: 
 Cattlin Marques 
 Åsa Äng Eriksson 
 Johanna Boström Stone 
 Dorothea Ledinek 
 Elisabeth Kaatari Lindblom 
 Lämnat återbud: Mari Sjölund, Lotta Sjaunja, Jenny Andersson-Mård 

 Närvarande från punkt 17: 
 Elisabeth Kaatari Lindblom 
 Cattlin Marques 
 Dorothea Ledinek 
 Mari Sjölund 
 Johanna Boström Stone 
 Lämnat återbud: Lotta Sjaunja, Jenny Andersson-Mård, Åsa Äng Eriksson 

 § 1 Mötets öppnande 
 Ordföranden förklarade mötet för öppnat. 

 § 2 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes 

 § 3 Genomgång av föregående protokollet 
 Justering av § 12 En hundägare ville få information om hur en inmönstring går till. Johannas 
 och Elisabeths hade missförstått. Hundägaren i detta skede ville endast ha information om hur 
 en inmönstring går till. 

 § 4 Utseende av mötessekreterare 
 Mötet beslöt att utse  Dorothea som mötessekreterare. 

 § 5 Utseende av justerare 
 Mötet beslöt att utse  Elisabeth som justerare. 

 § 6 Skrivelser 
 Styrelsen gick igenom båda ingående och utgående skrivelser. 

 § 7 Ekonomi 
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 Kassören rapporterade att ekonomin är fortsatt god. Årets resultat redovisas på nästa 
 styrelsemöte i januari. 

 Mötet beslöt att ge  alla kommittéer i uppdrag att  komma in med budgetförslag för 2024 och 
 sin verksamhetsberättelse för 2023 senast 11/2. 

 Mötet beslöt  att hålla ett fysiskt budgetmöte. 

 § 8 Utställningskommitten 
 Utställningsarrangörer: UK har uppmärksammat att de har problem att hitta arrangörer. Mötet 
 var överens om att SLK måste göra det enklare för arrangören så mötet uppdrog åt UK att 
 sammanställa en ny bantad arbetsbeskrivning där endast det som verkligen måste göras finns 
 med, resten är bonus dom den som håller i utställningen själv bestämmer om de mäktar med. 

 För att väcka intresse för att arrangera utställningar kommer en artikel med positiv ton skrivas 
 till nästa nummer av Lapphunden. Mötet uppmuntrade UK att direkt kontakta medlemmar för 
 att hitta personer som vill arbeta på plats för utställningar. 

 Mötet diskuterade även hur plats och datum väljs ut. Inför 2026 ansökan skall UK sondera 
 var det finns arrangörer och välja plats och datum utifrån detta. För 2024  finns det just nu 
 arrangörer för Rimbo och Hörby. 

 Centrala sponsorer: Vi kan erbjuda plats för reklam på facebook, på hemsidan, och i 
 Lapphunden. Sponsorer kan även bidra till t.ex. konferenser och visas upp där. 
 Mötet beslöt  att en sponsoransvarig ska utses på nästa  möte. 

 Utställningen i Rimbo: Cattlin rapporterade att Lotta och hon har fått beröm av medlemmarna 
 och funktionärerna att dagen flöt på bra. 

 § 9 Jubileumsåret - små tävlingar 
 Cattlin rapporterade att en fototävling med tre olika vinterteman är redan på gång. 
 Mötet  beslöt att uppdra  Elisabeth att ta fram tre  oberoende små utmaningar som en 
 nyårsutmaning. 

 § 10 Tävlingskommittén 
 a) Elisabeth presenterade fyra medlemmar. 

 Mötet beslöt  att tillsätta kommittén med de föreslagna  medlemmarna. 

 b) Elisabeth rapporterade att TK har haft ett möte om Lapphunds SM. 
 c) Elisabeth rapporterade att arbetet med förslaget på nya SM regler går framåt och att de 
 kommer skickas ut till rasklubbarna i januari. Mötet uppmuntrade TK att lägga till Nosework 
 då det är en växande gren hos lapphundsägare. 
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 d) TK informerade om att nästa Viltspår SM föreslås att arrangeras i Älvkarleby igen 
 eftersom där finns det både mark och domare. 
 Mötet beslöt  enligt TK förslag  . 

 § 11 PR-kommittén 
 a) Stockholms hundmässa 
 Johanna rapporterade att montern var nästan hela tiden bemannad med hundar av alla tre 
 raser. Raserna var även representerade på rasparaden under båda dagar. Presentationen på 
 rasparaden var mycket ojämn i omfång och kvalité för de tre raserna. 
 Mötet uppdrog  åt PR att kontakta SKK och och erbjuda  sig att skriva manus till 
 raspresentationerna för våra raser. 

 b) MyDog 
 Johanna rapporterade att ett planeringsmöte är inplanerad 18/12. Ett utvärderingsmöte är 
 planerat efter MyDog.  Det finns montermaterial hos medlemmar av den gamla styrelsen som 
 ska hämtas inför MyDog och användas där. Att hyra ett lager för montermaterial ska 
 diskuteras. 

 § 12 Avelskommittén 
 Dorothea rapporterar att datum för föreläsningarna är bestämda och inbjudningarna ligger på 
 hemsidan och på facebook. Några anmälningar har redan kommit in. Nästa möte är planerad 
 5/2. En flersidig artikel om DM har kommit ut i Lapphunden. 

 Mötet beslöt att även  Elisabeth ska anmälas till  avelskonferensen. 

 § 13 SKK 
 a) Remiss gällande rasansvar och delegeringsordning 
 Av rasklubbarna har bara SRLV svarat.  Mötet är överens att det inte alltid är tydligt vem som 
 har sista ordet om två olika nivåer inom SKK inte kan komma överens. SRLV saknar också 
 en tidsram för kontraktet och hur det kan avslutas. 
 Mötet uppdrog  Elisabeth och Dorothea att utforma en  sammanfattning och skapa ett förslag 
 på remiss svar till  SKK. 

 b) Remiss gällande working klass för svensk lapphund 
 SRSL har svarat att de vill ha working klass som en klass på utställningar för svensk 
 lapphund, men arbetsmeriter ska inte vara ett krav för att få utställningschampionat. 

 Mötet beslöt  att vidarebefordra SRSLs svar till SKK. 

 § 14 Rasklubbar 
 a) Finsk lapphund 
 Dorothea rapporterade att remissen om rasansvar har diskuterats på ett styrelsemöte och att 
 styrelsemedlemmarna skulle skriftlig inkomma med synpunkter till SRFL. Dessutom önskar 
 SRFL inte att få information om disciplinåtgärder som inte rör de tre raserna. 
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 b) Lapsk vallhund 
 Mötet gick igenom frågorna/uppmaningarna som SRLV har skickat i ett mejl och besvarade 
 dem. 
 Mötet uppdrog  Elisabeth och Johanna att sammanställa  ett skriftligt svar till SRLV. 
 Mötet uppdrog åt  UK att skicka utställningskritikerna  skyndsamt till SRLV. 

 c) Svensk lapphund 
 SRSL har svarat att de vill att xxx utbildas till domare på rasen. 
 Mötet beslöt  enligt SRSL förslag  . 
 Mötet  uppdrog  Cattlin Marques att svara SKK. 

 §15 Policydokument 
 Mötet beslöt  att ge HUS medlemmarna möjlighet att  kommentera policydokumentet som 
 finns digitalt senast den 23/12. 

 §16  Ajournering av mötet 
 Mötet beslöt  att ajournerat mötet fram till 28/12  kl 19.00 

 Återgång till §8 Utställningskommitté 
 Utställningsverksamheten är en central del för avelsutvärdering. Därför är det viktigt att SLK 
 tar sitt ansvar att boka domare som verkligen kan våra raser på våra utställningar. 
 En nystart av utställningskommittén med uppdraget att arrangera SLK utställningar 
 diskuterades. Även ett nytt namn diskuterades. 

 Mötet beslöt att uppdra  sammankallande Mari att ta  fram en ny arbetsbeskrivning och 
 uppmanade sammankallande att tillsätta  medlemmar som brinner för utställningar och vill 
 vara med och arrangera utställningar. 

 Återgång § 10 Tävlingskommittén 
 Cattlin informerade om att en arrangör anmält sitt intresse för både SM och utställningen i 
 Leksand 2024. Utställning och SM arrangeras på samma plats. I nästa Lapphunden ska en 
 inbjudan finnas. 
 Mötet beslöt  att Lapphunds SM och utställningen ska  arrangeras av denna arrangör. 

 Återgång § 14 c Rasklubb Svensk Lapphund 
 Redan november 2021 hade SRLS och även SLK tagit ett beslut att skicka in en begäran att 
 avveckla hälsoprogrammet för muskelatrofi för svensk lapphund eftersom sjukdomen inte 
 längre finns i rasen, men beslutet vidarebefordras aldrig till kennelklubben. 

 Mötet beslöt  att skicka det gamla beslutet omgående  till kennelklubben. 

 Mötet diskuterade den stundande i korsningen på svensk lapphund. SKK AK ska ha en egen 
 “inkorsningsgrupp”. 

 C
M

, E
KL

, D
L 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 Mötet uppdrog  Cattlin att kontakta SKK AK för att  få till ett möte med deras 
 “inkorsningsgrupp” så att vi blir väl uppdaterade. 

 Återgång §15 Policydokument 
 Mötet beslöt att uppdra  Johanna att skicka policydokumentet  till rasklubbarna och ge dem 
 tid att svara till 28/2 . 

 §17  Inventarier och lager samt rutiner 
 Styrelsen har kontaktat styrelsemedlemmar från tidigare styrelser för att hitta inventarier som 
 fanns innan klubbens omorganisering. 

 Mötet beslöt  att inventera och sammanställa ett levande  dokument där alla inventarier 
 förtecknas, som skall hållas uppdaterat över tid när saker lånas ut eller flyttas.  Mötet 
 diskuterade även att hyra lager, där inventarier ska samlas.  Inventarierna är främst 
 montermaterial. 

 § 18 Klubbarkiv i specialklubb och rasklubbar 
 Mötet beslöt att uppdra  de rasklubbsansvariga att  ta upp arkivering i rasklubbarna 

 Mötet beslöt  att ämnet ska diskuteras vid nästa rasklubbsmöte. 

 Mötet beslöt  att rutiner för gallring och överlämningar  mellan gamla och nya styrelser ska 
 utarbetas så att all viktig information finns kvar även när en hel ny styrelse tillsätts. 

 Mötet beslöt  att arkivet ska förvaras digitalt 

 Mötet uppdrog  Dorothea att göra en sammanställning  över arkivering och GDPR och 
 föredra den på nästa mötet. 

 § 19 Hemsida 
 a) Protokoll-inloggning 
 Mötet beslöt  att protokoll ska läggas under inloggning  på grund av GDPR och SKK 
 rekommendationer. Medlemmarna ska informeras på både facebook, på hemsidan och i 
 Lapphunden om att inloggning finns. Lösenordet ska mejlas ut till alla våra medlemmar och 
 löpande till nya medlemmar. 

 b) Anmälningsformulär för evenemang 
 Mötet beslöt  att google-formulär som ligger i SLK  styrelse-driven ska användas i framtiden. 

 c) Flytt av domän 
 Styrelsen uppdrog  Cattlin att ge en medlem som lovat  att hjälpa till i uppdrag att flytta vår 
 domän till ett nytt webbhotellför att det ska bli billigare och mer effektivt. 

 C
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 § 20 Årsmöte och dess handlingar 
 Mötet uppdrog  sekreterare och ordförande att skriva  ett utkast till verksamhetsberättelse och 
 verksamhetsplan och andra styrelsemedlemmar att kommentera dessa i SLK styrelse-driven. 

 Mötet beslöt  att bjuda in alla medlemmar till ett  möte i januari inför årsmöte, för att stärka 
 kontakten med medlemmarna, förankra vårt arbete, sprida information om hur man kan 
 påverka sin klubb till exempel genom båda motioner och arbete i olika kommittér. 

 § 21 Övriga frågor 
 Nordiskt möte 
 Mötet beslöt  att det digitala nordiska mötet ska  hållas den 17:e februari kl 16 till 18. 
 Rasklubbarna för lapphund och specialklubbarna i Norden ska bjudas in och tillfrågas om 
 förslag om punkter på dagordningen. Det digitala mötet är tänkt som ett uppstart inför ett 
 fysiskt möte. 

 Rasklubbsmöte 
 Eftersom bara två personer deltog på förra mötet, kallar SRLV till ett nytt möte i januari. 

 § 22 Nästa möte 
 Mötet beslöt  att nästa möte hålls  22/1. 

 § 23 Mötets avslutande 
 Cattlin tackade de närvarande styrelsemedlemmarna och avslutade mötet. 
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 Styrelseprotokoll 2023-11-09 
 Svenska Lapphundsklubben 
 Organisationsnummer: 816-000 5545 
 Plats: zoom 


 Närvarande: 
 Cattlin Marques 
 Åsa Äng Eriksson 
 Johanna Boström Stone 
 Dorothea Ledinek 
 Elisabeth Kaatari Lindblom 
 Lämnat återbud: Mari Sjölund, Lotta Sjaunja, Jenny Andersson-Mård 


 Närvarande från punkt 17: 
 Elisabeth Kaatari Lindblom 
 Cattlin Marques 
 Dorothea Ledinek 
 Mari Sjölund 
 Johanna Boström Stone 
 Lämnat återbud: Lotta Sjaunja, Jenny Andersson-Mård, Åsa Äng Eriksson 


 § 1 Mötets öppnande 
 Ordföranden förklarade mötet för öppnat. 


 § 2 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes 


 § 3 Genomgång av föregående protokollet 
 Justering av § 12 En hundägare ville få information om hur en inmönstring går till. Johannas 
 och Elisabeths hade missförstått. Hundägaren i detta skede ville endast ha information om hur 
 en inmönstring går till. 


 § 4 Utseende av mötessekreterare 
 Mötet beslöt att utse  Dorothea som mötessekreterare. 


 § 5 Utseende av justerare 
 Mötet beslöt att utse  Elisabeth som justerare. 


 § 6 Skrivelser 
 Styrelsen gick igenom båda ingående och utgående skrivelser. 


 § 7 Ekonomi 







 Kassören rapporterade att ekonomin är fortsatt god. Årets resultat redovisas på nästa 
 styrelsemöte i januari. 


 Mötet beslöt att ge  alla kommittéer i uppdrag att  komma in med budgetförslag för 2024 och 
 sin verksamhetsberättelse för 2023 senast 11/2. 


 Mötet beslöt  att hålla ett fysiskt budgetmöte. 


 § 8 Utställningskommitten 
 Utställningsarrangörer: UK har uppmärksammat att de har problem att hitta arrangörer. Mötet 
 var överens om att SLK måste göra det enklare för arrangören så mötet uppdrog åt UK att 
 sammanställa en ny bantad arbetsbeskrivning där endast det som verkligen måste göras finns 
 med, resten är bonus dom den som håller i utställningen själv bestämmer om de mäktar med. 


 För att väcka intresse för att arrangera utställningar kommer en artikel med positiv ton skrivas 
 till nästa nummer av Lapphunden. Mötet uppmuntrade UK att direkt kontakta medlemmar för 
 att hitta personer som vill arbeta på plats för utställningar. 


 Mötet diskuterade även hur plats och datum väljs ut. Inför 2026 ansökan skall UK sondera 
 var det finns arrangörer och välja plats och datum utifrån detta. För 2024  finns det just nu 
 arrangörer för Rimbo och Hörby. 


 Centrala sponsorer: Vi kan erbjuda plats för reklam på facebook, på hemsidan, och i 
 Lapphunden. Sponsorer kan även bidra till t.ex. konferenser och visas upp där. 
 Mötet beslöt  att en sponsoransvarig ska utses på nästa  möte. 


 Utställningen i Rimbo: Cattlin rapporterade att Lotta och hon har fått beröm av medlemmarna 
 och funktionärerna att dagen flöt på bra. 


 § 9 Jubileumsåret - små tävlingar 
 Cattlin rapporterade att en fototävling med tre olika vinterteman är redan på gång. 
 Mötet  beslöt att uppdra  Elisabeth att ta fram tre  oberoende små utmaningar som en 
 nyårsutmaning. 


 § 10 Tävlingskommittén 
 a) Elisabeth presenterade fyra medlemmar. 


 Mötet beslöt  att tillsätta kommittén med de föreslagna  medlemmarna. 


 b) Elisabeth rapporterade att TK har haft ett möte om Lapphunds SM. 
 c) Elisabeth rapporterade att arbetet med förslaget på nya SM regler går framåt och att de 
 kommer skickas ut till rasklubbarna i januari. Mötet uppmuntrade TK att lägga till Nosework 
 då det är en växande gren hos lapphundsägare. 







 d) TK informerade om att nästa Viltspår SM föreslås att arrangeras i Älvkarleby igen 
 eftersom där finns det både mark och domare. 
 Mötet beslöt  enligt TK förslag  . 


 § 11 PR-kommittén 
 a) Stockholms hundmässa 
 Johanna rapporterade att montern var nästan hela tiden bemannad med hundar av alla tre 
 raser. Raserna var även representerade på rasparaden under båda dagar. Presentationen på 
 rasparaden var mycket ojämn i omfång och kvalité för de tre raserna. 
 Mötet uppdrog  åt PR att kontakta SKK och och erbjuda  sig att skriva manus till 
 raspresentationerna för våra raser. 


 b) MyDog 
 Johanna rapporterade att ett planeringsmöte är inplanerad 18/12. Ett utvärderingsmöte är 
 planerat efter MyDog.  Det finns montermaterial hos medlemmar av den gamla styrelsen som 
 ska hämtas inför MyDog och användas där. Att hyra ett lager för montermaterial ska 
 diskuteras. 


 § 12 Avelskommittén 
 Dorothea rapporterar att datum för föreläsningarna är bestämda och inbjudningarna ligger på 
 hemsidan och på facebook. Några anmälningar har redan kommit in. Nästa möte är planerad 
 5/2. En flersidig artikel om DM har kommit ut i Lapphunden. 


 Mötet beslöt att även  Elisabeth ska anmälas till  avelskonferensen. 


 § 13 SKK 
 a) Remiss gällande rasansvar och delegeringsordning 
 Av rasklubbarna har bara SRLV svarat.  Mötet är överens att det inte alltid är tydligt vem som 
 har sista ordet om två olika nivåer inom SKK inte kan komma överens. SRLV saknar också 
 en tidsram för kontraktet och hur det kan avslutas. 
 Mötet uppdrog  Elisabeth och Dorothea att utforma en  sammanfattning och skapa ett förslag 
 på remiss svar till  SKK. 


 b) Remiss gällande working klass för svensk lapphund 
 SRSL har svarat att de vill ha working klass som en klass på utställningar för svensk 
 lapphund, men arbetsmeriter ska inte vara ett krav för att få utställningschampionat. 


 Mötet beslöt  att vidarebefordra SRSLs svar till SKK. 


 § 14 Rasklubbar 
 a) Finsk lapphund 
 Dorothea rapporterade att remissen om rasansvar har diskuterats på ett styrelsemöte och att 
 styrelsemedlemmarna skulle skriftlig inkomma med synpunkter till SRFL. Dessutom önskar 
 SRFL inte att få information om disciplinåtgärder som inte rör de tre raserna. 







 b) Lapsk vallhund 
 Mötet gick igenom frågorna/uppmaningarna som SRLV har skickat i ett mejl och besvarade 
 dem. 
 Mötet uppdrog  Elisabeth och Johanna att sammanställa  ett skriftligt svar till SRLV. 
 Mötet uppdrog åt  UK att skicka utställningskritikerna  skyndsamt till SRLV. 


 c) Svensk lapphund 
 SRSL har svarat att de vill att xxx utbildas till domare på rasen. 
 Mötet beslöt  enligt SRSL förslag  . 
 Mötet  uppdrog  Cattlin Marques att svara SKK. 


 §15 Policydokument 
 Mötet beslöt  att ge HUS medlemmarna möjlighet att  kommentera policydokumentet som 
 finns digitalt senast den 23/12. 


 §16  Ajournering av mötet 
 Mötet beslöt  att ajournerat mötet fram till 28/12  kl 19.00 


 Återgång till §8 Utställningskommitté 
 Utställningsverksamheten är en central del för avelsutvärdering. Därför är det viktigt att SLK 
 tar sitt ansvar att boka domare som verkligen kan våra raser på våra utställningar. 
 En nystart av utställningskommittén med uppdraget att arrangera SLK utställningar 
 diskuterades. Även ett nytt namn diskuterades. 


 Mötet beslöt att uppdra  sammankallande Mari att ta  fram en ny arbetsbeskrivning och 
 uppmanade sammankallande att tillsätta  medlemmar som brinner för utställningar och vill 
 vara med och arrangera utställningar. 


 Återgång § 10 Tävlingskommittén 
 Cattlin informerade om att en arrangör anmält sitt intresse för både SM och utställningen i 
 Leksand 2024. Utställning och SM arrangeras på samma plats. I nästa Lapphunden ska en 
 inbjudan finnas. 
 Mötet beslöt  att Lapphunds SM och utställningen ska  arrangeras av denna arrangör. 


 Återgång § 14 c Rasklubb Svensk Lapphund 
 Redan november 2021 hade SRLS och även SLK tagit ett beslut att skicka in en begäran att 
 avveckla hälsoprogrammet för muskelatrofi för svensk lapphund eftersom sjukdomen inte 
 längre finns i rasen, men beslutet vidarebefordras aldrig till kennelklubben. 


 Mötet beslöt  att skicka det gamla beslutet omgående  till kennelklubben. 


 Mötet diskuterade den stundande i korsningen på svensk lapphund. SKK AK ska ha en egen 
 “inkorsningsgrupp”. 







 Mötet uppdrog  Cattlin att kontakta SKK AK för att  få till ett möte med deras 
 “inkorsningsgrupp” så att vi blir väl uppdaterade. 


 Återgång §15 Policydokument 
 Mötet beslöt att uppdra  Johanna att skicka policydokumentet  till rasklubbarna och ge dem 
 tid att svara till 28/2 . 


 §17  Inventarier och lager samt rutiner 
 Styrelsen har kontaktat styrelsemedlemmar från tidigare styrelser för att hitta inventarier som 
 fanns innan klubbens omorganisering. 


 Mötet beslöt  att inventera och sammanställa ett levande  dokument där alla inventarier 
 förtecknas, som skall hållas uppdaterat över tid när saker lånas ut eller flyttas.  Mötet 
 diskuterade även att hyra lager, där inventarier ska samlas.  Inventarierna är främst 
 montermaterial. 


 § 18 Klubbarkiv i specialklubb och rasklubbar 
 Mötet beslöt att uppdra  de rasklubbsansvariga att  ta upp arkivering i rasklubbarna 


 Mötet beslöt  att ämnet ska diskuteras vid nästa rasklubbsmöte. 


 Mötet beslöt  att rutiner för gallring och överlämningar  mellan gamla och nya styrelser ska 
 utarbetas så att all viktig information finns kvar även när en hel ny styrelse tillsätts. 


 Mötet beslöt  att arkivet ska förvaras digitalt 


 Mötet uppdrog  Dorothea att göra en sammanställning  över arkivering och GDPR och 
 föredra den på nästa mötet. 


 § 19 Hemsida 
 a) Protokoll-inloggning 
 Mötet beslöt  att protokoll ska läggas under inloggning  på grund av GDPR och SKK 
 rekommendationer. Medlemmarna ska informeras på både facebook, på hemsidan och i 
 Lapphunden om att inloggning finns. Lösenordet ska mejlas ut till alla våra medlemmar och 
 löpande till nya medlemmar. 


 b) Anmälningsformulär för evenemang 
 Mötet beslöt  att google-formulär som ligger i SLK  styrelse-driven ska användas i framtiden. 


 c) Flytt av domän 
 Styrelsen uppdrog  Cattlin att ge en medlem som lovat  att hjälpa till i uppdrag att flytta vår 
 domän till ett nytt webbhotellför att det ska bli billigare och mer effektivt. 







 § 20 Årsmöte och dess handlingar 
 Mötet uppdrog  sekreterare och ordförande att skriva  ett utkast till verksamhetsberättelse och 
 verksamhetsplan och andra styrelsemedlemmar att kommentera dessa i SLK styrelse-driven. 


 Mötet beslöt  att bjuda in alla medlemmar till ett  möte i januari inför årsmöte, för att stärka 
 kontakten med medlemmarna, förankra vårt arbete, sprida information om hur man kan 
 påverka sin klubb till exempel genom båda motioner och arbete i olika kommittér. 


 § 21 Övriga frågor 
 Nordiskt möte 
 Mötet beslöt  att det digitala nordiska mötet ska  hållas den 17:e februari kl 16 till 18. 
 Rasklubbarna för lapphund och specialklubbarna i Norden ska bjudas in och tillfrågas om 
 förslag om punkter på dagordningen. Det digitala mötet är tänkt som ett uppstart inför ett 
 fysiskt möte. 


 Rasklubbsmöte 
 Eftersom bara två personer deltog på förra mötet, kallar SRLV till ett nytt möte i januari. 


 § 22 Nästa möte 
 Mötet beslöt  att nästa möte hålls  22/1. 


 § 23 Mötets avslutande 
 Cattlin tackade de närvarande styrelsemedlemmarna och avslutade mötet. 
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